
Zdravotná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 31.05.2024 
Číslo: 04604/2024/ODDZ-20762 
Vybavuje: JUDr. Miriam Mikulová 

e-mail: miriam.mikulova@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 269  
 

 

ZÁPISNICA 

z 10. rokovania Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 30.05.2024 

 
 

Počet prítomných členov: 10           /podľa prezenčnej listiny/ 

Počet neprítomných členov: 9           

z toho ospravedlnení:  9             

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

3. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2024 

(MUDr. Hojstrič) 

4. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2024 (JUDr. Palková) 

5. Prerokovanie protestu prokurátora proti ustanoveniu § 41 a § 49 Rokovacieho poriadku 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

6. Dodatok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

7. Primárna, sekundárna a terciárna prevencia v kontexte duševného zdravia (Woodcamp 

– preventívna psychológia v praxi) (PhDr. Trusková, PhD.) 

8. Návrhy, podnety a požiadavky 

9. Rôzne 

10. Záver 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

Vyjadrenie: Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 10. 

rokovanie komisie. Konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 10 

členov komisie, čo predstavuje nadpolovičnú väčšinu, tým pádom komisia je 

uznášaniaschopná. Z 10. rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely 

zhotovenia zápisnice. Návrh programu rokovania komisie bol členom zaslaný e-mailom. 

Následne poprosil členov o pripomienky alebo doplnenia k programu.  

Diskusia: - 

Záver: Návrhy na doplnenie programu rokovania neboli predložené. 



 

Uznesenie č. 9/2024 

Komisia schvaľuje program 10. rokovania komisie. 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 10  

Za: 10     Proti:   0   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

Predseda komisie skonštatoval, že program 10. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie  

Vyjadrenie: Predseda komisie MUDr. Hojstrič uviedol, že na poslednom rokovaní komisie bolo 

prijatých 8 uznesení. Žiadne z uznesení nevyžadovalo plnenie. Taktiež uviedol, že zo strany 

členov komisie neboli dané žiadne požiadavky. 

Diskusia: - 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. Predseda komisia konštatoval, že z 

celkového počtu 19 členov komisie je prítomných len 8 členov komisie, čo nie je nadpolovičná 

väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 3 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2024 

Vyjadrenie: Predseda komisie MUDr. Hojstrič oboznámil členov komisie s plánom úloh na II. 

polrok 2024.  

Diskusia: - 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. Predseda komisia konštatoval, že z celkového 

počtu 19 členov komisie je prítomných len 8 členov komisie, čo nie je nadpolovičná väčšina a preto 

komisia nie je uznášaniaschopná. 
 
K bodu č. 4 

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2024  

Vyjadrenie: Predseda komisie MUDr. Hojstrič odovzdal slovo JUDr. Palkovej, poverenej 

riadením oddelenia zdravotníctva. Materiál k bodu č. 4 je uverejnený na linku: 

https://dz2be.vucke.sk/. 
Diskusia: - 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. Predseda komisia konštatoval, že z 

celkového počtu 19 členov komisie je prítomných len 8 členov komisie, čo nie je nadpolovičná 

väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 5 

Prerokovanie protestu prokurátora proti ustanoveniu § 41 a § 49 Rokovacieho poriadku 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: Predseda komisie MUDr. Hojstrič odovzdal slovo PhDr. Heribanovej. Materiál 

k bodu č. 5 je uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/. 
Diskusia: MUDr. Kvak sa opýtal, či je táto zmena dostatočná, na čo mu odpovedala PhDr. 

Heribanová. PhDr. Heribanová uviedla, že 12.06.2024 sa má stretnúť Riaditeľ Úradu KSK 

s prokurátorkou a následne o výsledku stretnutia budú informovaný  poslanci emailom ešte 

pred samotným zastupiteľstvom Košického samosprávneho kraja.  
Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

https://dz2be.vucke.sk/
https://dz2be.vucke.sk/


 

Uznesenie č. 10/2024 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 10  

Za: 10     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6 

Dodatok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: Predseda komisie MUDr. Hojstrič odovzdal slovo PhDr. Heribanovej. Materiál 

k bodu č. 6 je uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/. 
Diskusia: - 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 11/2024 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 3  

Prítomní: 10  

Za: 10      Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7 

Primárna, sekundárna a terciárna prevencia v kontexte duševného zdravia (Woodcamp 

– preventívna psychológia v praxi)  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo členke zdravotnej komisie PhDr. Truskovej, 

PhD., ktorá odprezentovala materiál k bodu č. 7, ktorý bol členom komisie zaslaný na pracovné 

emaily.  
Diskusia: Predseda komisie MUDr. Hojstrič sa opýtal, či jej ambulancia má stálych klientov, 

na čo PhDr. Trusková odpovedala, že nemá stálych klientov. MUDr. Vasiľová sa opýtala, či jej 

ambulancia má uzatvorené zmluvy so zdravotnými poisťovňami, na čo PhDr. Trusková uviedla, 

že to nie je potrebné, pretože má dostatok pacientov aj bez toho, taktiež je potom problém 

s vykazovaním jednotlivých zdravotných výkonov. Ing. Mgr. Kovačevičová sa opýtala, či sú 

pobyty len na dennej báze. PhDr. Trusková uviedla, že podľa potreby, je možné vo Woodcampe 

aj prespať. Ďalej uviedla, že na stránke programy - Woodcamp Nižný Klatov (woodcampnk.eu) 

sú uvedené jednotlivé programy. 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 12/2024 

Komisia predložený materiál berie na vedomie. 

Hlasovanie č. 4  

Prítomní:  10 

Za: 10     Proti:  10    Zdržal sa: 10 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8 

Návrhy, podnety a požiadavky 

MUDr. Vasiľová sa opýtala, kto vlastní pozemky pred vchodom Polikliniky Sever, smer na 

ulicu Tolstého. JUDr. Palková odpovedala, že pozemky za budovou sú vo vlastníctve 

https://dz2be.vucke.sk/
https://woodcampnk.eu/programy/


Košického samosprávneho kraja, čo sa týka pozemkov, ktoré sa nachádzajú mimo dvorov, tak 

časť pozemkov je vo vlastníctve Košického samosprávneho kraja a časť vo vlastníctve mesta 

Košice.  

 

K bodu č. 9 

Rôzne    

V rámci tohto bodu sa do diskusie neprihlásil žiaden z členov komisie. 

 

K bodu č. 10 

Záver 

Predseda komisie MUDr. Marián Hojstrič konštatoval, že program rokovania komisie bol 

vyčerpaný, poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa uskutoční 

dňa 01.08.2024 o 13,30 hod. na Úrade Košického samosprávneho kraja v zasadačke č. 310.  

 

 

 

 

 

 

 

 

JUDr. Miriam Mikulová 

tajomník komisie 

 

MUDr. Marián Hojstrič 

predseda komisie 
 


